

肺癌篩查計劃 Lung Cancer Screening Programme



低劑量胸腔電腦掃描是減低肺癌死亡率的篩查方法之一*
*Low-dose CT Thorax is a screening tool which can reduce the mortality rate of lung cancer**

對象 Targets:



50歲或以上人士
Aged 50 or above



長期吸煙者
Chronic smokers



戒煙未超過15年
Have quit smoking
within 15 years



家族有肺癌病史
Have family history
of lung cancer

檢查項目 Service Item

- 低劑量胸腔電腦掃描 Low-dose CT Thorax
- 醫生面診及講解報告 Medical consultation and report explanation

*此項計劃只適合肺癌高危而未出現病徵的人士作篩查用途，如已出現長期咳嗽、痰中帶血或不明氣喘等病徵，應先諮詢醫生。

This programme is only suitable for those who are at high risk of lung cancer and yet without any symptoms for screening purpose. Please consult your medical doctors if you have symptoms such as chronic cough, blood in your sputum or unknown asthma.

備註 Remarks:

- 1) 使用服務前必須預約。
Advanced booking is required for this service.
- 2) 此為首次篩查服務，只限未曾於尚至醫療低劑量胸腔電腦斷層掃描之人士參與。
This is a screening service for first time patient with Low Dose CT Thorax at Virtus Medical.
- 3) 以前曾參與低劑量胸腔電腦斷層掃描之人士需另外致電預約醫生診症服務。
For those who have been taken Low Dose CT Thorax service before, please call to make an appointment for medical consultation services
- 4) 服務地點 Service location:
尚至醫療大樓 - 香港中環皇后大道中122號尚至醫療大樓9樓。
Virtus Medical Tower - 9/F, Virtus Medical Tower, 122 Queen's Road Central, Hong Kong.
尚至醫療中心 - 尖沙咀中間道15號H Zentre 11樓。
Virtus Medical Centre - 11/F, H Zentre, 15 Middle Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon.
- 5) 本體檢計劃不包括藥物及其他治療/檢查費用。
Medication and other treatment/investigation cost are not included in this programme.
- 6) 尚至醫療保留更改以上所有條款及細則的權利而毋須另行通知。
Virtus Medical Group reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice.
- 7) 如有任何爭議，尚至醫療保留最終決定權。
In case of any dispute, Virtus Medical Group will reserve the right of final decision.



查詢電話 Enquiry No.

+852 8102 2022



RSP_FLY_22102025_V4_NP